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THE GALOIS ACTION AND A SPIN INVARIANT FOR
PRYM-TEICHMULLER CURVES IN GENUS 3

BY JONATHAN ZACHHUBER

ABSTRACT. — Given a Prym-Teichmiiller curve in M3, this note provides an invariant
that sorts the cusp prototypes of Lanneau and Nguyen by component. This can be seen
as an analog of McMullen’s genus 2 spin invariant, although the source of this invariant
is different. Moreover, we describe the Galois action on the cusps of these Teichmiiller
curves, extending the results of Bouw and Moller in genus 2. We use this to show that
the components of the genus 3 Prym-Teichmiiller curves are homeomorphic.

REsuME (L’action galoisienne et un invariant spin pour les courbes de Prym-Teich-
miller en genre 3). — Etant donnée une courbe de Prym-Teichmiiller dans M3, cette
note introduit un invariant qui trie par composante les prototypes cusp de Lanneau et
Nguyen. Il peut étre vu comme ’analogue en genre 3 de 'invariant spin en genre 2 de
McMullen, bien que la source de cet invariant soit différente. De plus, nous décrivons
I’action de Galois sur les cusps des courbes de Teichmiiller, étendant les résultats en
genre 2 de Bouw et Moller. Cela nous permet de montrer que les composants des
courbes de Prym—Teichmiiller en genre 3 sont homéomorphes.
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